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ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

Προς 
 

Τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη κ. Μιχάλη Χρυσοχοΐδη 
 

Θέμα: « Αναδιάρθρωση αστυνομικών υπηρεσιών Περιφέρειας Ηπείρου » 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Από την πρόσφατη επίσκεψή σας στις Αστυνομικές Υπηρεσίες της Περιφέρειας 
Ηπείρου, γίναμε κοινωνοί πληροφοριών, δια των ανακοινώσεών σας, που 
αφορούν την αναδιάρθρωση των αστυνομικών υπηρεσιών της Ηπείρου.   

Σύμφωνα με πληροφορίες η ανασύνταξη των αστυνομικών υπηρεσιών θα έχει 
στον πυρήνα της τα αστικά κέντρα, με αποτέλεσμα το κλείσιμο ή τη συρρίκνωση 
τμημάτων και υπηρεσιών που λειτουργούν αποκεντρωμένα, όπως π.χ. της 
Πυρσόγιαννης Ιωαννίνων. 

Σε ανοιχτή επιστολή τους οι κάτοικοι Μαστοροχωρίων της Π.Ε. Ιωαννίνων,, 
αναφέρονται στην έντονη φημολογία για οριστική κατάργηση του Αστυνομικού 
Σταθμού Πυρσόγιαννης και του τμήματος Συνοριακής Φύλαξης Πυρσόγιαννης. 

Δεδομένου ότι  ένα κράτος δικαίου οφείλει να εξασφαλίζει, μεταξύ άλλων, 
ασφάλεια στους πολίτες του, 

Δεδομένου ότι στην Περιφέρεια Ηπείρου για το έτος 2023, οι μεθοριακοί 
σταθμοί κατέγραψαν αύξηση διέλευσης, με την Κακαβιά να έχει αύξηση 8,8% , τη 
Σαγιάδα 31,7% και τη Μέρτζανη 16%. 

Δεδομένου ότι το τελευταίο διάστημα η πολιτική σας εφαρμόζει αναγκαστικές 
συνεχιζόμενες αποσπάσεις αστυνομικών από την Ήπειρο στην Αθήνα , ενώ 
παράλληλα καταγράφεται αύξηση της παραβατικότητας και της 
εγκληματικότητας, 
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Ερωτάται  ο κ. Υπουργός 

 
1. Ισχύουν οι πληροφορίες για κλείσιμο ή υποβάθμιση αστυνομικών 

υπηρεσιών στην παραμεθόριο των Ιωαννίνων και της Ηπείρου ; 
2. Πιο είναι το ακριβές σχέδιο σας για την ανασύνταξη των αστυνομικών 

υπηρεσιών της Π.Ε.  Ιωαννίνων και της Ηπείρου ; 
 

 
 
 

Αθήνα, 20.09.2024 
 

Ο ερωτών  βουλευτής 
 

 
                                                        
                                                       
                                                           
                                                           Ιωάννης  Τσίμαρης  

 

 
 

 
 

 




